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ORG.0012.1.1.2019 

Protokół nr 1/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 7 stycznia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

radni wg załączonej listy obecności, 

Pan Marcin Jakubiec, inspektor referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa, 

protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola wykonania uchwał Rady Gminy Buczkowice podjętych w 2018 roku. 

3. Analiza realizacji interpelacji zgłaszanych przez radnych w 2018 roku. 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.05 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Kontrola wykonania uchwał Rady Gminy Buczkowice podjętych w 2018 roku. 

 

Do realizacji uchwał podjętych w 2018 roku nie wniesiono uwag. 

 

Ad 3. Analiza realizacji interpelacji zgłaszanych przez radnych w 2018 roku. 

 

Radni przeanalizowali rejestr interpelacji zgłoszonych w 2018 roku. 

 

Radna Górna zaproponowała sformułowanie następujących wniosków z posiedzenia 

Komisji: 

 ponowienie wniosku do Wód Polskich o regulację dolnego odcinka Żylicy, 

 zwrócenie się kolejny raz do Urzędu Marszałkowskiego o budowę chodnika przy 

ul. Bielskiej w Buczkowicach (pisali, że w 2018 roku nie mają środków – warto 

zawnioskować o rok 2019), 

 podjęcie działań w kwestii pustych obiektów szpecących gminę (należy dotrzeć do 

spadkobierców lub – jeżeli ich nie ma – przejąć budynki na własność gminy), 
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 w rejestrze odnotowano, że likwidacją barszczu Sosnowskiego zajmiemy się przy 

realizacji zadania dotyczącego zagospodarowania brzegów Żylicy, jednak jest on 

coraz bardziej agresywny i zajmuje co najmniej 3 razy większą powierzchnię niż na 

początku. 

 

Pani Matera zauważyła, że wniosek do Marszałka wysyłaliśmy 18 grudnia. 

 

Radna Górna powiedziała, że mimo to warto go ponowić. 

 

Radny Matlak stwierdził, że dolny odcinek Żylicy jest w coraz gorszym stanie 

i poinformował, że będzie ponownie interpelował o wystąpienie w tej kwestii do Wód 

Polskich. 

 

Radna Górna zaproponowała by potraktować to jako wniosek Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Wrona podziękował za załatwienie niektórych spraw i poprosił o dalsze działania 

w kwestii ul. Wiślańskiej w Buczkowicach (przycięcie i usunięcie drzew po stronie Żylicy, 

poprawienie odwodnienia tej drogi i zamontowanie pulsującego światła nad przejściem dla 

pieszych)  

 

Radny Więcek powiedział, że nie ma uwag do realizacji interpelacji będących w gestii gminy 

i zapytał jaka była odpowiedź odnośnie fotoradaru oraz mycia lamp przy drogach. 

 

Pani Matera przedstawiła odpowiedź dotyczącą fotoradaru (zarządca drogi nie ma w planach 

jego stawiania, ma jednak inny pomysł na fizyczne ograniczenie prędkości) oraz wyjaśniła, że 

zakład energetyczny przeprowadza okresowo mycie kloszy – dodatkowe zlecenie w tym 

zakresie z naszej strony zmniejszy środki na bieżącą eksploatację. 

 

Radny Więcek powiedział, że lampy nie są myte i wyraził opinię, że kwestia ta powinna być 

uregulowana w umowie. Następnie Radny zapytał dlaczego nie wnioskowaliśmy o fotoradar 

do inspekcji transportu drogowego, tylko do powiatu. 

 

Pani Matera wyjaśniła, że powiat jest zarządcą tej drogi więc tylko powiat może 

zawnioskować o ustawienie fotoradaru. 

 

Radny Więcek zapytał czy na pewno nie możemy zwrócić się bezpośrednio do inspekcji 

transportu drogowego, być może nie zgodzą się z opinią powiatu. 

 

Radna Górna powiedziała, że deklaracja pokrycia kosztów fotoradaru przez gminę mogłaby 

zmienić sytuację. 

 

Pani Matera przekazała, że samo urządzenie mierzące prędkość, które zamontowane jest 

teraz w Kalnej to koszt rzędu 20 tys. zł. 
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Radny Więcek powiedział, że może warto rozważyć zakupienie takich urządzeń i zapytał 

kiedy będziemy podpisywać kolejną umowę z energetyką.  

 

Pani Matera powiedziała, że informacje w tym zakresie ma referat budownictwa. 

 

Radny Więcek poprosił o przybliżenie tych informacji. 

 

Udział w posiedzeniu rozpoczął Pan Marcin Jakubiec. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że mamy już podpisaną umowę na dostawę energii – wzrost 

wynosi ok. 50%. 

 

Radny Matlak zapytał jaki jest koszt oświetlenia drogowego. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że ok. 200 tys. zł rocznie razem z kosztami przesyłu. 

 

Radna Górna zapytała czy jest już w tym uwzględniona kwestia nowego oświetlania ścieżki. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że jeszcze nie. 

 

Radny Więcek zapytał czy działania prowadzone przez rządzących nie mają na to wpływu. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że jeszcze nie wie, możliwe, że będą renegocjowane umowy. 

 

Radny Więcek zapytał kto jest u nas dostawcą energii. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że co roku organizujemy przetarg – w tym roku wygrał Tauron. 

 

Radny Więcek zapytał ile firm startowało. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że dwie. 

 

Radna Górna zapytała jaki byłby koszt okresowego mycia lamp – np. raz na pół roku. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że mycie lamp jest płacone z eksploatacji i spowodowałoby to 

potrzebę dołożenia znacznych środków. 

 

Radny Więcek zapytał czy w umowie nie regulujemy kwestii wymiany i konserwacji lamp. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że jest to uregulowane, jednak mycie nie wchodzi w konserwację. 

 

Radna Górna zauważyła, że brudna lampa nie daje światła. 

 

Pan Jakubiec wyjaśnił, że gdy lampa nie spełnia już swej roli, to jest wymieniana. 
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Radny Więcek zapytał czy wówczas nie ponosimy kosztów. 

 

Pan Jakubiec powiedział, że jest to pokrywane z eksploatacji (mamy tam ok. 12 tys. zł – w 

ramach tej kwoty wymieniamy też teraz żarówki na ledowe). 

 

Radny Więcek zapytał czy dostawa energii i eksploatacja to jedna umowa. 

 

Pan Jakubiec odpowiedział przecząco, wyjaśniając, że na dostawę energii organizujemy 

przetarg, umowę na eksploatację podpisujemy z Tauronem. 

 

Pan Jakubiec zakończył udział w obradach. 

 

Radna Górna poprosiła o zaproszenie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej Pani Kierownik 

CUW celem skontrolowania realizacji uchwał Rady Gminy dotyczących oświaty. 

 

Radny Więcek powiedział, że Komisja Rewizyjna musi trzymać się uchwalonego planu 

i zaproponował by ustalić taką tematykę posiedzenia Komisji Oświaty (…). 

Ad 4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek zamknął posiedzenie komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 30 stycznia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 
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Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 

 

 

 

 






